



WATERSPORTVERENIGING
DE STUW

Notulen Algemene Ledenvergadering 14 maart 2025

1. OPENING

- 1.1. De Voorzitter (Vz.) heet eenieder van harte welkom en opent om 20.05 uur de Algemene Leden Vergadering.
- 1.2. Vz. vraagt de aanwezigen of zij de presentielijst hebben getekend en doet tevens de mededeling dat er pas alcoholische dranken worden geschonken na sluiting van de vergadering.
- 1.3. Vz. wil graag 'Ingekomen stukken', als punt 3 toevoegen aan de agenda. Hiertegen is geen bezwaar.

2. BERICHT VAN VERHINDERING

- 2.1. Er hebben zich 19 personen afgemeld voor de vergadering. Vz. merkt op dat hij het betreurt dat met de huidige aanwezigen en de afmeldingen tezamen, er toch nog heel veel leden geen aandacht geven aan het belang van een Algemene Leden Vergadering.

3. INGEKOMEN STUKKEN.

- 3.1. Er zijn geen ingekomen stukken.

4. NOTULEN ALGEMENE LEDEN VERGADERING 24 MAART 2023

4.1. Punt 16.2.: Lydia Peters vraagt of de presentielijst die wordt gehanteerd voor de bardienst, nu beter wordt ingevuld. Volgens Harry van Tuijn wordt deze beter ingevuld en bijgehouden.

5. NIEUWE/VOORLOPIGE LEDEN

5.1.

Voorlopig/nieuwe leden	Voordracht tot lid	Beëindigen lidmaatschap
Leo van Hulst	Marc Carpay	Lisa van Zutphen
Arjan van Hattem	Gerard Stevens	Nora van Druten
Rik Roelofs	Paul Verbruggen	Victoire Nobelen
Jeroen Mencke	Tom Hickford	Martha de Beer
Cooper van de Mosselaar	Serge Dang	Janneke Willems
Marc Hijmans	Raymond Claas	Bennie Willems
Marcel Peters		Roel Kramer
Patrick Willems		Bram de Bruin
Koert Knoops		Bart Covers

De navolgende personen stellen zich voor: Patrick Willems – Leo van Hulst – Marcel Peters en Arjan van Hattem.

6. MEDEDELINGEN BESTUUR

6.1. Update dijkverhoging. Jeroen van Druten geeft de laatste stand van zaken met betrekking tot het project dijkverhoging.

Namens de werkgroep “Dijkverbetering” praat ik u even bij over de voortgang en status van dit project.

Samen met Hans IJzerman en Joop de Kort houden wij namens de watersportvereniging de voortgang van het dijkverzwarringsproject van waterschap Aa & Maas in de gaten.

We volgen alle bijeenkomsten, inspraakavonden en blijven aangehaakt in de communicatie rond dit project. Ook hebben we overleg en korte lijntjes met de omgevingsadviseur van het waterschap Aa & Maas .

De status is dat het voorlopig-ontwerp in de afrondende fase is en dat betekent dat het gehele project tezamen met de voorkeursalternatieven worden omgezet naar een ontwerp dat realiseerbaar en vergunbaar is.

Buiten, In het veld zijn en worden er nu allerlei voorbereidende werkzaamheden uitgevoerd:

- Er zijn boringen en sonderingen aan de dijken, o.a. in de omgeving van Grave gedaan. U heeft dat wellicht gezien of ondervonden hier aan de Koninginnedijk. Deze gegevens zijn nodig om informatie over de gesteldheid van de bodem en de dijken vast te stellen.
- Er zijn bouwkundige opnames gedaan en er zijn NAP-bouten op diverse plaatsen aangebracht.
- Er wordt ecologisch onderzoek gedaan naar beschermde diersoorten (o.a. vleermuizen) dit wordt zowel overdag als s-nachts gedaan.
Dus wanneer u s-nachts iemand met een oranje jas en laarzen door de uiterwaarden ziet wandelen en hij heeft geen hengel bij zich.....
- Tenslotte is er vanaf deze week gestart met archeologisch onderzoek.
- De aanbestedingen zouden deze periode ook bezig zijn, dat is het zoeken naar een aannemer die het kan uitvoeren. Hetzij gedeeltelijk, hetzij grotere percelen. Wat daar de status van is, weet ik niet precies.
- U ziet, de voorbereidingen zijn aan de gang.

Hoe gaat de planning er dan verder uit zien?

In grote lijnen zou in 2026 de overgang zijn van het voorlopig ontwerp naar het definitief ontwerp.

Dat is eigenlijk het moment waar we nu met spanning op wachten want dan wordt duidelijk hoe het er voor de watersportvereniging uit zal komen te zien.

Wat we vooralsnog wel weten:

- De teen van de dijk aan de Havenstraat en ook achter het clubhuis, waarschijnlijk gehandhaafd blijft. Ons terrein wordt dan niet groter of kleiner. Maar het gaat dan niet meer schuin naar boven zoals het er nu bij ligt, maar recht naar boven zodat de havenstraat breder wordt.
- De bomen in de Havenstraat die in de eerste tekeningen stonden zullen er waarschijnlijk niet komen.
- Het hek dat ons haventerrein scheid van de openbare ruimte blijft op dezelfde hoogte gehandhaafd.

Wanneer er echt concrete zaken vast liggen zullen we dit meteen met het bestuur communiceren. Tot zo ver.

6.2. Rapport Brabant Water. Tijdens een controle, uitgevoerd door Brabant Water in juni 2024, op de haven zijn diverse tekortkomingen in de waterhuishouding geconstateerd.

Uitgangspunt tijdens de controle is legionellabeheersing. De tekortkomingen variëren van het ontbreken van keerkleppen in de waterinstallatie, het aan het zonlicht blootgestelde slangen en een niet op orde zijnde beheersplan, etc. Tevens is een risicoanalyse niet aanwezig of actueel.

De vereniging kreeg de opdracht om een risicoanalyse op te laten stellen door een zgn.

BRL 6010 gecertificeerd bedrijf om de geconstateerde tekortkomingen op te lossen. Tevens

werd er vrijwel gelijktijdig een onder curatelestelling afgekondigd door ILT (Inspectie Leefklimaat en Transport) Uiteindelijk zijn offertes gevraagd bij A&T Water/Gemert, Gijssen BCO/Oss en Eurofins C-Mark/Deventer, waarbij de laatste als meest geschikte kandidaat naar voren is gekomen. Zij hebben voor ons de risicoanalyse uitgevoerd.

Op dit moment wordt er gezocht naar een bedrijf die de technische tekortkomingen op kunnen lossen. Daarna zal een gesprek met C-Mark worden gegaan hoe de waterhuishouding in te richten. Zo zou het bijvoorbeeld kunnen zijn dat het beter is om 1 drinkwaterpunt op de haven te hebben i.p.v. de waterpunten die nu aanwezig zijn. Jeroen van Druten vraagt of er ook een grens gesteld is hoe de inrichting te laten plaatsvinden, Vz, antwoordt dat daar nu nog geen zicht op is en er eerst oriënterend wordt gesproken met C-Mark. Vz. benadrukt dat eerst de technische problemen moeten worden opgelost en dat haast is geboden om niet verder in de problemen te geraken m.a.g. het niet mogen gebruiken van de watervoorziening op de haven.

6.3. **Invoeren consumptiemunten.**

Met regelmaat wordt door leden geuit of het mogelijk is om consumptiemunten in te voeren. Dit mede om reden dat men zich soms verplicht voelt tot het geven van rondjes tijdens een baropenstelling. Immers, als men drinken aanneemt van een ander, voelt men zich al snel verplicht om zelf ook iets aan te bieden. De aanschaf van munten kan leiden tot het meer persoonlijk consumeren. Wil men een drankje, schuift men een muntje op tafel. Naast een eventueel voordeel, heeft dit ook nadelen; o.a. het beheer, de verkoop en de inname van munten. Munten in gebruik nemen betekent een extra geldstroom. Eenvoudiger zou het kunnen zijn om alleen op persoonlijke titel te drinken. Het bestuur heeft zich hierover gebogen en wil de kwestie graag voorleggen aan de leden.

Na stemming, middels handopsteking, blijkt dat ruim de meerderheid van de aanwezige leden het aanschaffen van consumptiemunten niet nodig vindt.

6.4. **Lief en Leed.** Het Bestuur blijft graag op de hoogte van het wel en wee binnen de vereniging. Dit lukt niet altijd en vaak wordt het bestuur achteraf of te laat geïnformeerd dat er omstandigheden zijn die aandacht behoeven. De info hoeft niet altijd van het lid zelf te komen maar derden mogen ook prima een seintje geven.

6.5. **Voorstel tot uitbreiding bestuur.** Om taken te verlichten binnen het bestuur is het bestuur op zoek gegaan naar minimaal 1, maar bij voorkeur naar 2 nieuwe bestuursleden. Er hebben zich de navolgende personen hiervoor aangemeld: Janny Witte, Jan Joost Pieterman, Cas van de Mosselaar en Bennie Willems. Na een 'meeloopperiode' hebben Janny Witte, Jan Joost Pieterman en Cas van de Mosselaar zich bereid verklaard om zitting

te nemen in het bestuur. Met Bennie Willems heeft, na beraad, een gesprek plaatsgevonden dat toetreding tot het bestuur niet het goede moment was.

Vanwege het niet verkiesbaar zijn van Roland Mooren heeft Jan Paul Leclercq zich bereid verklaard om als ad interim de functie van Havencommissaris op zich te nemen.

Stemming volgt na agendapunt 12 van de agenda!

7. JAARVERSLAG SECRETARIS

7.1. Ruud Walter doet verslag van het jaar 2024. Hij geeft aan dat het voor de vereniging een relatief rustig jaar is geweest met toch wel een aantal ledenwisselingen. De secretaris verzoekt nadrukkelijk om leden die gaan- of zijn verhuisd, een adreswijziging door te geven. Dit geldt tevens voor wijzigingen met betrekking tot e-mailadressen.

8. FINANCIEEL JAARVERSLAG PENNINGMEESTER

8.1. Annemarie Derksen. De penningmeester geeft een toelichting op het jaarverslag. Er zijn ten aanzien van het jaarverslag geen bemerkingen uit de vergadering. Wel vraagt Jeroen van Druten of het niet mogelijk is om de verslagen vooraf aan de ALV te mogen ontvangen. Dit zou prima mogelijk zijn op het beveiligde deel van de website.

9. VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE Harry van Tuijn / Ton de Laat

9.1. De kascontrolecommissie bestaande uit Harry van Tuijn en Ton de Laat hebben op 28 maart 2025 de kascontrole uitgevoerd. Geconstateerd is dat alles aanwezig was en klopte. Tevens werd opgemerkt dat de door de kascontrolecommissie van 2023 opgebrachte aandachtspunten zijn doorgevoerd.

9.2. Reserve Frans Zuidgeest zal Ton de Laat opvolgen. Als nieuwe reserve is Wuf Floor bereid gevonden om toe te treden tot de kascontrolecommissie

10. DECHARGE BESTUUR

10.1. Décharge wordt verleend aan het bestuur voor de financiële bewindvoering.

11. INFORMATIE EN MEDEDELINGEN COMMISSIES

- 11.1. **Havencommissie.** Roland Mooren geeft aan dat er nog wel wat gaten zijn in de bezetting van de havenmeesterpoule. Hij vraagt mensen die geïnteresseerd zijn, zich te melden. Dit hoeft in principe niet voor een hele week maar kan in overleg ook voor enkele dagen. Roland geeft aan dat de groepsapp een welkome aanvulling is en dat er, in het geval van verhindering, zich meestal wel een vervanger aanmeldt. Verder dient er in 2025 toeristenbelasting te worden geïnd. Het I-Marina programma, wat voor de havenmeesters het afgelopen jaar naar volle tevredenheid heeft gewerkt, is hierop aangepast.
- 11.2. Winterligplekken. De mensen die op een winterligplek liggen, dienen het boot voor zaterdag 22 maart terug te leggen om de hun toegewezen plek.
- 11.3. **Evenementencommissie.** Mirjam Adema geeft aan dat het vissen tijdens de opening van het vaarseizoen op zondag 23 maart aanvangt om 14.00 uur. Aan het eind van de middag zal er nog een muziek-quiz worden gehouden. Verder vraagt Mirjam indien mensen nog ideeën hebben, deze bij haar aan te leveren.
- 11.4. **Milieu Technische Commissie.** Marleen Peters meldt dat er 2 werkdagen zijn gehouden met een redelijke goede opkomst, een relaxte sfeer en dat er veel werk is verzet.
- 11.5. **Barcommissie.** Harold Derksen meldt dat bij de barinstructie 10 leden aanwezig zijn geweest en dat zij de test met goed gevolg hebben afgerond. De barschoonmaak kan beter en zal aandachtspunt zijn tijdens komende bar instructie. De barkoelingen hebben een onderhoudsbeurt nodig. Heeft reeds plaatsgevonden. De sleutelkluis achter de bar met sleutels om de bardienst uit te voeren, i.p.v. sleutel halen bij de Maaspoort, werkt goed en het is de wens om dit voort te zetten.
Met ingang van heden alleen pinbetalingen. Tevens is door de commissie wederom het verzoek om mokken aan te schaffen omdat het niet meer zou worden toegestaan om wegwerp bekers te gebruiken. Vz. antwoordt dit verbod aanvankelijk wel in de planning lag maar dat hieraan tot op heden nog geen uitvoering aan is gegeven. Info heeft geleerd dat wegwerpbekers nog gewoon besteld en gebruikt mogen worden.
- 11.6. **Commissie onderhoud terrein.** Ed Vlieg geeft aan dat Commissie bestaat uit 3 enthousiaste personen en dat het terrein wordt zo goed mogelijk onderhouden. Er is het afgelopen jaar een borstelmachine aangeschaft die goed bevalt en de aangroei van onkruid beperkt. Wel is er een verzoek gedaan om de banken op tegels te plaatsen zodat het verschuiven voor het maaien niet meer nodig is.
- 11.7. **Hijscommissie.** Op de 3 zaterdagen is er met plezier gewerkt en daardoor zijn de boten redelijk vlot op de trailers gezet. Verder zijn er voor de commissie weinig onkosten, alleen dat de kraan jaarlijks gekeurd dient te worden. De keuring is meestal de vrijdag voor de hijsdagen in oktober. In 2024 was dit alleen visuele inspectie

waarbij de kraan weer was goedgekeurd. In oktober 2025 moet er gekeurd worden met een testgewicht. De firma Kwint regelt het gewicht. De kosten hiervan zijn bij de penningmeester bekend. Verder vraagt de commissie extra aandacht voor het onderhoud van de trailers i.h.k.v. verkeersveiligheid. Tevens dienen eigenaren van trailers er rekening mee te houden dat het Cox-terrein, wat de komende jaren gebruikt zal worden als parkeerterrein haar beveiligde status als afgesloten terrein, zal verliezen.

- 11.8. **Adviescommissie.** Joke Postuma meldt dat er 8 kandidaten op gesprek zijn geweest. Zij meldt tevens dat mensen weigeren om een voorstelstukje te schrijven. Vz. antwoordt dat dit, conform statuten, wel nodig is om lid te kunnen worden van de vereniging.

12. BESTUURSWISSELINGEN

- 12.1. Conform het gehanteerde roulatiesysteem zijn er voor 2025, ten aanzien van het huidige bestuur, geen bestuurswisselingen. Roland Mooren (Havencommissaris) en Ruud Walter (Secretaris) stellen hun functie voor 2025 beschikbaar. Ed Vlieg stelt zijn functie in 2026 beschikbaar en is niet herkiesbaar.

13. PAUZE.

- 13.1. Vz. last een pauze in en schorst de vergadering voor 15 minuten. Tijdens de pauze zal er worden gestemd over de nieuw aan te stellen bestuursleden. De stembriefjes zullen worden opgehaald, en geteld, door Bart van Etteger en John Gijsbers.
- 13.2. Na telling blijkt dat er 64 stemmen (waarvan 1 blanco), zijn uitgebracht. De verdeling is als volgt;

Naam	Stemmen voor	Stemmen tegen
Jan Joost Pieterman	62	2
Cas van de Mosselaar	52	12
Janny Witte	60	4
Jan Paul Leclercq	56	8

14. BEGROTING 2025

14.1.

Commissie	2025
Havenmeesters	€ 0,00
Milieu en Technische Commissie	€ 17050,00
Barcommissie	€ 1650,00
Evenementencommissie	€ 4750,00
Hijscommissie	€ 0,00
Commissie onderhoud terrein	€ 500,00
Adviescommissie	€ 0,00

14.2. Ten aanzien van de ingediende begroting zijn geen vragen of opmerkingen.

15. VASTSTELLEN TARIEVEN

15.1. Liggeld eigen leden. Handhaven. Vz. meldt dat het liggeld, conform het Havenreglement zal worden bepaald op de totale vierkante meters van de boot en dat eventuele bijboten (50% regel) worden doorberekend.

15.2. Liggeld passanten. Handhaven

15.3. Gebruik stroom passanten. Het gebruik van elektriciteit door passanten zal worden verhoogd van € 1,50 per nacht naar € 2,50 per nacht.

15.4. Consumptieprijzen. Handhaven

16. INVESTERINGEN 2025, 2026 en 2027

Commissie	Onderwerp	2025	2026	2027	Akkoord
MTC	Roosters en vingers van C-steiger vervangen.		X		Ja
MTC	Terras plateau vervangen door kunststof en tevens BBQ-plek creëren.		X		Ja
MTC	Voorste steiger vervangen voor drijvende steiger			X	Ja
MTC	Tegelplateau onder banken	X			Ja

17. RONDVRAAG

- 17.1. John Gijsbers. Vraagt of het mogelijk is om een goed werkende geluid set aan te schaffen. Vz. antwoord dat hij zich daar volledig in kan vinden. De huidige set laat sterk te wensen over.
- 17.2. Joop Dijt. Vraagt of er nog vorderingen zijn in het project zonnepanelen. Vz. antwoord dat het project door de werkgroep is teruggegeven aan het bestuur. Dit mede omdat de mogelijkheden om de loods en/of het talud hiervoor te gebruiken dermate beperkt zijn, dat dit nagenoeg geen optie is.
- 17.3. Jeroen van Druten. Vraagt of er nog navraag is gedaan om v.w.b. energiebesparing te participeren in het zonnepark 'Wilbertoord'. Vz. antwoord dat hier geen actie op is ondernomen.
- 17.4. Lydia Peters. Merkt op dat er tijdens een gevalletje waarbij de EHBO doos moest worden aangesproken, geconstateerd is dat deze nodig moet worden aangevuld. Roland Mooren merkt op dat deze wel redelijk compleet is maar dat een controle niet verkeerd is en hier absoluut actie op wordt ondernomen.
- 17.5. Gevraagd wordt wat de functie wordt voor de nieuw aangestelde bestuursleden. Vz. antwoord dat de verdeling als volgt is;
- | | | |
|----------------------|---|---------------------------------|
| Jan Joost Pieterman | - | Secretaris |
| Janny Witte | - | Lid en ondersteunend secretaris |
| Cas van de Mosselaar | - | Lid en belast met Commissies |
| Jan Paul Leclercq | - | Havencommissaris |

18. SLUITING

- 18.1. Vz. sluit om 21.45 uur de Algemene Leden Vergadering en bedankt eenieder voor zijn inbreng.

I.D. Vlieg
Notulist